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Abstract (en)
[origin: WO8605233A1] The inner surface of the housing of the rotary piston engine with at least two rotary pistons is divided into four
enantiomorphous quadrants with respect to main axes which are limited by circles (90, e) and straight sections (e-c). The radii, the lengths of the
main axes and the distances between the points situated on the different sections of the inner surface are obtained by multiplying a parameter by the
freely selected lengths of the piston.

Abstract (fr)
La surface intérieure du boîtier du moteur à au moins deux pistons rotatifs est divisée en quatre quadrants énantiomorphes par rapport aux axes
principaux, qui sont limités par des cercles (90, e) et des tronçons droits (e-c). Les rayons, les longueurs des axes principaux et les distances entre
des points situés sur les différents tronçons de la surface intérieure sont obtenus par multiplication d'un paramètre avec la longueur librement
choisie du piston.
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